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با اتفاقاتی که در نیم فصل گذشته درباره سقف بودجه باشگاه سپاهان 
کامی هایی که در  رخ داد و بـــا توجـــه بـــه تبعات مادی و معنوی و البته نا
میانه فصل برای این تیم رقم خورد به نظر می رســـد این امر بیشـــتر از هر 
زمان دیگری باعث شده باشد تا ستاره های زردپوش مورد توجه تیم های 
مطـــرح پایتخـــت قرار بگیرند. این در حالی اســـت که طی روزهای اخیر 
، نورافکن، اسدی،  یکنانی مانند دانشـــگر صحبت هایی از جدایی باز
شـــکاری، کریمـــی، مغانلـــو و رامین رضاییان شـــنیده می شـــود و در این 
خصوص باید منتظر زمان باقی ماند تا مشخص شود چه مقدار از این 
اخبار جنبه واقعیت به خود می گیرند. مشخصا به این بهانه دقایقی با 
مهدی آذربایجانی، مدیرعامل سپاهان همکلام شدیم؛ هر چند درباره 
مســـائل مرتبط دیگر هم ســـوالاتی را مطرح کردیم که متن این گفت وگو 

را در ادامه می خوانید. 

صحبت را از اصرار 2 باشگاه برای برگزاری دیدار فینال حذفی در ورزشگاهی 
کیفیـــت آغـــاز کنیـــم که درنهایـــت این بازی در ورزشـــگاه آزادی  اســـتاندارد و با

برگزار شد. 
این بازی باید در ورزشگاهی در شأن فینال جام حذفی باشگاه های ایران برگزار 
می شـــد ضمن اینکه اگر اصرار داشـــتیم VAR باشـــد به این دلیل بود که اگر در 
ایـــن بـــازی این تکنولوژی نبود ممکن بود نتیجه بازی طور دیگری رقم بخورد. در 
گذشـــته هم در برخی بازی ها درباره اتفاقات داخل بازی حرف و حدیث هایی 
وجود داشت که اگر اینجا هم VAR نبود ممکن بود چیزی که درست است اتفاق 
نیفتد. بنابراین به خاطر این اتفاق برای برگزاری بازی در ورزشگاه آزادی از سازمان 
لیگ، فدراسیون و وزارت ورزش تشکر می کنیم که زمینه های برگزاری دیدار فینال 

با وجود موانعی که وجود داشت را فراهم کردند. 

درباره چشـــم انداز ســـپاهان برای فصل بعد رقابت های باشگاهی در فوتبال ایران 
صحبت می کنید؟

قطعا برای قهرمانی در آسیا تیم مان را می بندیم. این در حالی است که چالش های 
زیادی در این بین وجود دارد، مثل دلخوری هایی که سرمربی و بازیکنان بابت 
اتفاقاتی که برای تیم افتاده دارند و هنوز پس لرزه های آن تیم را تحت الشعاع قرار 
داده اســـت. در هر صورت در تلاش هســـتیم که تیمی را ببندیم که با این ســـقف 
بودجه و مباحثی که با آنها گرفتاریم از جمله محرومیت هایی که وجود دارد؛ در 

ایران و آسیا حرف های زیادی برای گفتن داشته باشیم. 

پس لرزه ها منظورتان اتفاقات و نتایجی است که در نیم فصل گذشته بابت عبور از 
سقف بودجه برایتان پیش آمد؟

در هر صورت اتفاقاتی برای باشگاه سپاهان افتاد. این در حالی است که در قیاس 
با تیم های دیگر سپاهان از جمله تیم هایی بود که با یک عملکرد بی نقص دچار 
آن مصائب و مشکلات شده و آن به هم ریختگی ها درونش اتفاق افتاد. به هر حال 

اینها مسائلی بود که اتفاق افتاد و هنوز همه تبعاتش وجود دارد. 

ماجرای دلخوری سرمربی و بازیکنان چیست؟ در این مورد بیشتر توضیح می دهید؟
بـــه هـــر صـــورت همین اتفاقاتـــی که حول و حـــوش تیم افتـــاده و باعث ناراحتی 

مورایس شده است. 

یعنی هنوز هم این ناراحتی ادامه دارد؟
بالاخـــره هـــر از چنـــدی ایـــن ناراحتی را در بحث هایی که مـــا داریم ابراز می کند. 
اینهـــا در لیگ هـــا و کشـــورهای اروپایـــی بودند و شـــاید به اتفاقاتـــی که درگیرش 
هســـتیم عادت نداشـــته باشـــند و این مسائل باعث شـــده که ایشان یک مقدار 

دلخوری هایی داشته باشند. 

حتما متوجه شدید که سرمربی پرتغالی تیم تان گزینه هدایت تیم ملی کره جنوبی 
شده است. 

ایشان فصل بعدی با ما قرارداد دارد اما به هر حال این مباحث همیشه مطرح است. 

نقطه نظر باشگاه سپاهان در این خصوص چیست؟
قطعا ترجیح می دهیم مورایس به قراردادش پایبند باشد و برای فصل بعدی هم 
با سپاهان ادامه داده و قراردادش را با ما به اتمام برساند. این سرمربی یک فصل 
دیگر با ســـپاهان قرارداد دارد و ترجیح ما ماندن او اســـت تا ببینیم در آینده چه 

اتفاقی می افتد. 

قصد تمدید قرارداد با مورایس را ندارید؟
حالا زود است که بخواهیم در این مورد صحبت کنیم. در این مورد مقداری پیش 

برویم تصمیم خواهیم گرفت. 

به عنوان مدیرعامل یکی از بزرگ ترین تیم های ایرانی، نظرتان درباره سقف بودجه 
به صورت کلی چیست؟

به نظرم شفافیت مالی بسیار خوب است اما اینکه ما داریم در سطح آسیا تیم 
می بندیم پس اگر می خواهیم با تیم های بزرگ و قدرتمند آسیایی مقابله کنیم باید 

واقعیت های فوتبال را درنظر بگیریم. 

در حالی از بستن تیمی قدرتمند صحبت می کنید که به نظر می رسد خروجی هایی 
که برای فصل بعدی دارید بیشـــتر از حد اســـتاندارد خواهد بود. حداقل شـــایعات 
رسانه ای که شاهد این مدعا هستند. بازیکنی مانند رضاییان خداحافظی کرد یا 
گفته می شود نورافکن به سربازی می رود و چند بازیکن هم که مورد توجه باشگاه های 

بزرگ استقلال و پرسپولیس قرار دارند. 
بالاخره الحمدلله لیگ ایران بازیکن خوب کم ندارد. البته در اولویت اول سعی مان 
این است که بازیکنان خوب مان را نگه داریم اما به قول معروف نقل و انتقالات 
. اگر ما خروجی خاصی داشته باشیم باید بتوانیم در همان  ورود و خروج دارد دیگر
حد هم ورودی داشته باشیم. ضمن اینکه ما به دنبال نتیجه هستیم و این امر الزاما 

بدان معنا نیست که تیم را پرهزینه ببندیم. 

یعنی کیفی اما منطقی ببندید؟
دقیقا به همین شکل که بتوانیم با آن نتیجه بگیریم. 

پس چطور می شود که راضی به فروش بازیکنی مانند شهریار مغانلو به لیگ امارات 
می شوید؟ در هر صورت شایعات زیادی پیرامون سپاهان وجود دارد. 

خیلی هم به این شایعات توجه نکنید. به هر حال ما در جریان خیلی کارها هستیم 
و خودمان بهتر از هر کســـی می دانیم که چه اتفاقی دارد می افتد. رفت و آمدها 
همیشه بوده و هست و این دسته از بازیکنان خودشان باید برای آینده خودشان 
تصمیم گیری کنند و شاید ترجیح دهند جاهایی بازی کنند که محدودیت هایی 
که در لیگ ایران برایشان هست، وجود نداشته باشد. با این حال باز هم تاکید 
می کنم سیاست ما حفظ بازیکنان ارزشمند و باکیفیت خودمان است تا همین 

نفرات را حفظ کنیم. 
 

چنـــد ســـتاره تیم تان مورد توجه باشـــگاه اســـتقلال قـــرار دارند. در مـــورد این تعداد، 

درخواستی به باشگاه سپاهان رسیده است؟
ما هیچ درخواستی تا به حال نداشته ایم. 

به طور مشخص درباره رامین رضاییان و شهریار مغانلو و مقصد آینده آنها صحبت 
می کنید؟

فعلا ترجیح می دهم درخصوص آنها صحبتی نکنم تا اخبار و اطلاعات رسمی 
رو از مبادی خودش به اطلاع برسانیم. 

در سال های اخیر به جز معدود نفراتی مثل دابو، همواره بازیکنان خارجی را جذب 
کردید که خیلی چنگی به دل نزده اند و بیشتر بی کیفیت از آب درآمده اند. روی این 

نفرات آنالیزی صورت نمی گیرد؟
قطعا در باشگاه نقطه ضعفی وجود داشته که این اتفاق افتاده است. ما سعی 
کرده ایـم ایـن نقـاط ضعـف را برطـرف کنیـم و بازیکنـان خارجـی را بـدون ارزیابـی 
لازم و آنالیزهای فنی دیگر جذب نکنیم. به هر صورت بازیکنی که می آید باید 
حداقل های لازم را داشته باشند. من اعتقاد دارم که بازیکن خارجی باید یک سر 

و گردن از بازیکن داخلی بالاتر باشد تا بتوانیم به سراغش برویم. 

امسال بازیکن خارجی جذب می کنید؟
بستگی به نیازمان دارد و باید صبر کنیم. 

در مصاحبه ای از مهدی ترابی به عنوان بازیکن محبوب ایرانی خود نام بردید. این 
موضوع باعث ناراحتی سپاهانی ها نشده است؟

اولا تک تک بچه های ســـپاهان در قلب من هســـتند و من به نوعی به عنوان یک 
غیرســـپاهانی از ترابـــی نام بردم. یک جورهایی بحـــث تیم ملی هم مطرح بود، در 
غیر این صورت همه بچه های ما در قلب من هستند. از من سوال کردند به چه 
کســـی علاقه دارید من هم از بیرونی ها گفتم ترابی. به هر حال دوســـت داشـــتن و 
عاشـــق بودن از علاقه مندی فراتر اســـت. یک وقت یکی را خیلی دوســـت دارید 
مثل بازیکنان خودمان یک وقت هم هست که به یکی علاقه دارید که آن هم از 
بیرونی ها، گفتم ترابی. این در حالی است که این بازیکن هم قراردادش با پرسپولیس 
به پایان رسیده و تا جایی که شنیده ام هنوز قراردادش تمدید نشده است و الان 
اصلا تحت قرارداد این باشگاه قرار ندارد. همچنین اوسمار هم در برنامه قبلی از 

چند بازیکن ما اسم برده بود. 

و شما هم درصدد تلافی برآمدید؟
تلافی که نه اما من هم می خواستم نشان بدهم که ما هم می توانیم یک جورهایی 

به بازیکنان کلیدی حریف علاقه مندی نشان دهیم، نمی توانیم؟

به عنـــوان مدیرعامـــل ضلع ســـوم قدرت فوتبـــال ایران، از دعوای مدیران ســـرخابی 
استقبال می کنید؟

، این طور نیست. من مایل هستم که اخلاق در فوتبال حاکم شود و به فوتبال  خیر
ک علاقـــه دارم. به حاکمیت اخلاق در ورزش و اینکه بتوانیم رقابت ســـالمی  پـــا
داشـــته باشـــیم. قطعا برخی رفتارها و حرف ها در شأن فوتبال ما و کشور مقدس 
ایران و فرهنگ و سنت غنی ایران نیست. خودم هم سعی می کنم تا جایی که 

می شود از حاشیه دوری کنم. 

منظورتان توهین قومیتی است که مدیرعامل پرسپولیس مطرح کرد؟
به صـــورت کلـــی صحبتـــم را مطـــرح کردم. من اعتقادم این اســـت کـــه باید روی 
جنبه های مثبت تاکید کنیم و بتوانیم قدرتمان را در جنبه های مثبت نشان دهیم. 

مدیرعاملسپاهاندرگفتوگوبا»فرهیختگان«:اگرVARنبودشایدنتیجهدیگریدرفینالرقممیخورد
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خبرنگار

 در طول مدتی که محمدرضا زنوزی مالکیت باشگاه تراکتور را برعهده گرفته، 
بارها درخواســـت واگذاری داده و به نظر می رســـیده از تیمداری دلســـرد شده 
، شـــو تبلیغاتی  اســـت. امـــا ایـــن بار گویا تصمیم زنـــوزی برای واگذاری تراکتور
نیست و او به واقع نه تنها از برخورد نامناسب برخی هواداران، بلکه از بی توجهی 
مسئولان استانی نسبت به تیمداری ناامید شده است. ظاهرا این بار شرایط 
تراکتور با سال های گذشته و زمان هایی که زنوزی تصمیم به واگذاری می گرفت، 
کمی متفاوت اســـت. تیم تراکتور که در لیگ برتر چهارم شـــده، ســـهمیه لیگ 
قهرمانان آســـیا را به دســـت آورده اســـت. با توجه به شـــرایطی که درخصوص 
گـــذاری ایـــن تیـــم به وجود آمده به نظر می رســـد نه تنها حضـــور آنها در لیگ  وا
قهرمانان آســـیا بلکه حضورشـــان در لیگ برتر نیز تا مشخص نشدن مالکیت 
در ابهام قرار دارد. مشکلات و مسائل پیرامون باشگاه تراکتور باعث شد تا با 
ســـعید مظفری زاده، مدیرعامل موقت این باشگاه گفت وگویی داشته باشیم 

و از چند و چون روند واگذاری این تیم مطلع شویم. 
 

خریدارنداریم
مظفری زاده چند روزی است که مدیریت باشگاه تراکتور را برعهده گرفته است. 
سرپرست سابق تیم تراکتور اما ادعا می کند هیچ پیشنهادی برای واگذاری این 
کنون مطرح نشده، درحالی که برخی شنیده ها از مطرح شدن نام خریداران  تیم تا
جدیـــد حکایـــت دارد. پیش از این نیز هوشـــنگ نصیـــرزاده، مدیرعامل وقت 
باشگاه تراکتور ادعا کرده بود که با وجود درخواست این باشگاه برای واگذاری 
، هیچ فرد حقیقی و حقوقی درخواســـت نداده و بیشـــتر پیشـــنهادهای  امتیاز
غیررسمی که مطرح می شود، تمسخرآمیز است. سعید مظفری زاده در گفت وگو 
با خبرنگار روزنامه »فرهیختگان« اظهار داشـــت: »هنوز شرایط باشگاه به طور 
کامل مشـــخص نیســـت، برای همین به مدیرعامل نیاز داشت. درنتیجه بعد 
از اینکه آقای نصیرزاده از جمع ما جدا شد مجمع تصمیم گرفت تا مشخص 
شـــدن وضعیت واگذاری، من به عنوان مدیر موقت مســـئولیت باشـــگاه را به 
عهـــده بگیـــرم و کارهای مدیریتی طبق روال انجام شـــود. اخیرا شـــایعه شـــده 
خریداری برای باشگاه تراکتور پیدا شده است اما من این موضوع را تکذیب 

یافت نکرده ایم. با وجود همه  می کنم؛ چراکه تا این لحظه هیچ پیشنهادی در
تمهیداتی که مجمع باشگاه در زمان مقرر برای واگذاری داشت، پیشنهادی 
مطرح نشـــده اســـت. درواقع این ما هستیم که منتظر پیشنهادیم. از هر مدلی 
که باشـــد اســـتقبال می کنیم. از این رو از افرادی که چنین ادعایی می کنند، 

گر اسنادی در این خصوص دارند ارائه دهند.« می خواهم ا

 تیمداریزنوزیبهشرطتاییددرخواست
جلسه زنوزی با مسئولان بومی قرار بود دستاورد جدیدی داشته باشد اما ظاهرا 
شرایط مالک فعلی باشگاه تراکتور و درخواست هایی که برای ادامه تیمداری 
مطـــرح کرده مورد تایید آنها نیســـت. زنـــوزی امتیازاتی می خواهد و در ازای آن 
امتیازات حاضر به تیمداری است. ازجمله خواسته های او می توان به مسائل 
مالی و مالیاتی اشاره کرد که درواقع اصل اصلی تیمداری زنوزی از ابتدا بود و 
ظاهرا در این مدت به مرحله اجرا درنیامده است. به همین دلیل هم حداقل 
توقع او این اســـت که شـــرایط مالی و مالیاتی متفاوتی را به لحاظ تیمداری در 
تبریـــز تجربـــه کند. مدیر موقت باشـــگاه تراکتور درخصوص این جلســـه به ما 
گفت: »در جلســـه ای که در این خصوص برگزار شـــد حضور نداشـــتم؛ چراکه 
هنوز مسئولیت مدیریت موقت را به عهده نگرفته بودم. از این رو از مراوداتی 
کـــه در آن صـــورت گرفت بی خبرم و از نتیجه جلســـه اطـــلاع ندارم اما می دانم 
کـــه صحبت هـــا همچنان ادامه دارد؛ چراکه تصمیـــم آقای زنوزی همچنان بر 

واگذاری است. این مساله را به اطلاع مسئولان استان هم رسانده است.«

 وضعیتمجوزآسیایی
بـــا تغییـــر مالکیـــت باشـــگاه تراکتور بدون شـــک مجوز حرفه ای این باشـــگاه 
دستخوش تغییراتی می شود. برخی بر این باورند که در صورت واگذاری، مجوز 
حرفه ای باطل می شـــود؛ چراکه ممکن اســـت مالک جدید به لحاظ ســـاختار 
حقوقی، پرســـنلی و امکانات مالکیتی نتواند مجوز حرفه ای بگیرد. از این رو 
شاید اسناد جدید در سامانه صدور مجوز حرفه ای بارگذاری شود که قطعا با 
توجه به اینکه زمان قانونی آن به پایان رسیده، در فصل بعد امکان پذیر خواهد 
شـــد. جالب اســـت که در این خصوص توجیه مناســـبی وجود ندارد. به نظر 
می رسد کنفدراسیون فوتبال آسیا راهکار مناسبی برای چنین وضعیتی ارائه 
نکرده و این احتمال وجود دارد مجوز این فصل را تایید کنند و برای فصل آینده 
خواهان بازگذاری مدارک جدید و بررسی شرایط تیم جدید باشند. مظفری زاده 

چنین روندی را طبیعی می داند او در گفت وگو با ما ادعا کرد: »سهمیه یک سری 
از استانداردها و مسائل مربوط به خود را دارد. باشگاه تراکتور با تلاش دوستان 
یافت کند اما  در باشگاه و مدیریت فصل گذشته موفق شد مجوز حرفه ای را در
اینکه حالا با تغییر تحولات به چه نقطه ای برسد، نهاد مربوطه در این خصوص 
یافت  امتیاز می دهد و تصمیم می گیرد. تمام مسائلی که برعهده ما بود برای در
مجوز حرفه ای انجام دادیم اما با تغییر وضعیت مالکیت از آنجا که یک سری 
معیارهای مختلف ازجمله امکانات سخت افزاری، نرم افزاری و سایر موارد با 
واگذاری تغییر می کند، باید دید مالکیت جدید آیا این امکانات را در اختیار 
دارد و تایید می شـــود یا نه! صادقانه می گویم برنامه ما واگذاری اســـت و هیچ 

موضوع دیگری در میان نیست.«

 زمانازدستمیرود
کتـــور تعطیـــل و نقل و انتقالات به حالت تعلیق درآمده اســـت.  ینـــات ترا تمر
بزرگ ترین نگرانی علاقه مندان به این تیم از دســـت رفتن زمان اســـت؛ آن هم 
یکنان به پایان رسیده و در  در شرایطی که تیم سرمربی ندارد، قرارداد برخی باز
ی  برخی پست ها نیز به تقویت نیاز دارد. از این رو لازم است تا برای آماده ساز
ی و چه بدون آن به سرعت مشخص  فصل بعد، تکلیف مالکیت چه با زنوز
کتور با تایید زمانی که به ضرر این تیم از دســـت  شـــود. مدیرعامل باشـــگاه ترا
می رود به »فرهیختگان« گفت: »این نگرانی برای ما و همه تیم ها وجود دارد؛ 
یم. نقل و انتقالات همیشه مهم ترین مقطع  که در مقطع حساسی قرار دار چرا
برای هر تیمی است. متاسفانه شرایط به گونه ای است که نمی توانیم وضعیت 
تیم را مشخص کرده و تعیین تکلیف کنیم، از این رو نمی توانیم گام بعدی را 
یم. مهم ترین اصل این است که تکلیف تیم برای فصل بعد مشخص شود  بردار
و بعد، مالک و افرادی که تیم و باشگاه را در اختیار می گیرند تصمیم گیرنده 
کتور در حال از دســـت دادن زمان  گاه هســـتیم که ترا خواهند بود. ما کاملا آ
ی از دست ما بر نمی آید. به  است اما باید منتظر بمانیم. جز صبر کردن کار
هر حال این قبیل مســـائل سلســـله مراتب دارد و تا وضعیت مشخص نشود، 
ی انجام دهیم. باید اول وضعیت مالکیت مشـــخص شـــود و  نمی توانیم کار
بدانیم چه کسی مالک این باشگاه خواهد بود و پس از آن در این خصوص 
گذار کنیم  فعالیـــت کـــرد. وقتی قرار اســـت مالکیت را به شـــخص دیگـــری وا
که نمی توانیم برای فردی که در آینده  کـــره برای ما وجود ندارد؛ چرا امـــکان مذا
قرار اســـت مدیرعامل این باشـــگاه یا مالک شـــود تعهد اخلاقی و مالی ایجاد 

کنیم. این کار حرفه ای نیست و اول باید وضعیت مالکیت مشخص شود و 
ی در این مدت واقعا خالصانه و عاشقانه  یم. زنوز بعد مطابق برنامه پیش برو
این تیم را در اختیار گرفت و برایش فعالیت کرد. در یک ســـالی که کنار این 
مجموعـــه فعالیـــت کردم، از نزدیک دیدم که چه تلاش هایی انجام می دهد. 
هـــر امکاناتـــی کـــه لازم بود و درخواســـت کردیم، در اختیار تیـــم قرار داد. به هر 
حـــال او هـــم انتظاراتـــی دارد و فوتبال ما از نظر مالی هیچ بازگشـــتی ندارند، از 
ایـــن رو چـــه بخـــش خصوصی و چه بخش دولتی این هزینه ها را در راســـتای 
رسالت اجتماعی خود انجام می دهند. بنابراین فکر می کنم انتظارات زنوزی، 
حداقل ها و حمایت هایی که نیاز داشـــت و در این مدت ندید، باعث شـــد 
دلگرمی اش را نسبت به مجموعه از دست بدهد. امیدوارم توافقات حاصل 
شود و چه این مجموعه، چه هر فرد دیگری که باشگاه را در اختیار می گیرد 

بتواند دل هواداران را شاد کند.«

 پایدلالدرمیاناست؟
درحالی که زنوزی توهین های برخی هواداران به خود و عدم همکاری مسئولان 
بومی اســـتان را دلیل اصلی دلســـرد شـــدنش نسبت به تیمداری می داند اما از 
شـــایعات این طـــور به نظر می رســـد کـــه پای یک دلال معـــروف ممنوع الکار در 
میان اســـت. شـــنیده می شود تراکتوری ها با وجود محرومیت این دلال و تذکر 
، همچنان با وی همکاری  فدراسیون فوتبال به زنوزی برای عدم همکاری با او
می کنند. حتی شایعه شده زنوزی ادامه تیمداری خود را منوط به همکاری با او 
دانسته است. این شایعه هرچند عجیب اما در محافل فوتبالی به شدت طرح 
می شود، به همین دلیل در موردش از سعید مظفری زاده سوال کردیم. وی در 
این خصوص به »فرهیختگان« گفت: »من ترجیح می دهم در این قبیل موارد 
ورود نکنم و به مسائل حاشیه ای که درخصوص آن اطلاعی ندارم و آنها را در 
کنون چنین چیزی را نشـــنیده ام و در روند  حد شـــایعه می دانم، نپردازم. من تا
یک ســـاله تیـــم نیز چنین چیزی ندیدیم. مـــا روی چهارچوب خاص کارمان را 
یکنان مورد نیاز با ایجنت های  انجام می دهیم. طبیعی است برای جذب باز
مختلف در ارتباط هستیم و با هر ایجنتی که قوی تر باشد و نیاز تیم را برآورده 
کند، کار می کنیم. از این رو کتمان نمی کنم با هر فردی که مجوز رسمی داشته 
یکنی که مورد نیاز تیم است، وارد مذاکره می شویم. این جزو  باشد برای جذب باز
اصول ما است. در موارد خاصی که مطرح می شود، نه به آن ورود می کنم و نه تا 
زمانی که در این تیم حضور دارم اجازه می دهم درگیر چنین مسائلی شویم.«

سعیدمظفریزادهدرگفتوگوبا»فرهیختگان«:مامجوزگرفتیممالکبعدیآنراحفظکند
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